
 

 

 

     

 

Αθήνα, 14 Ιουνίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τoν Υπουργό Υγείας   

  

Θέμα: Καταγγελία για διαρκή υποβάθμιση του Γ.Ν Σύρου  
 

Ο Σύλλογος Εργαζομένων στο Γ.Ν Σύρου με καταγγελία του αναδεικνύει τη 

διαρκή υποβάθμιση του Ιδρύματος.  

 

Όπως συγκεκριμένα αναφέρεται στην καταγγελία:  

 

Μέχρι πριν από δυο μήνες, στο Βιοπαθολογικό Εργαστήριο και στην Αιμοδοσία 

υπηρετούσαν 4 γιατροί: 2 μόνιμοι και 2 επικουρικοί. Μετά την μετακίνηση του ενός μόνιμου 

με απόφαση του Διοικητή της 2ης ΔΥΠΕ σε άλλο Νοσοκομείο και την μη παράταση ή 

αντικατάσταση μιας επικουρικής γιατρού, τα δυο αυτά κρίσιμα τμήματα για τη λειτουργία 

του Νοσοκομείου έμειναν μόνο με δυο γιατρούς. Από χθές και οι δυο αυτοί γιατροί νοσούν 

με COVID-19 και δε δόθηκε άμεση λύση, με αποτέλεσμα τα εργαστήρια και η αιμοδοσία να 

παραμένουν ακάλυπτα από εργαστηριακούς γιατρούς, πράγμα το οποίο αφενός καθιστά 

επισφαλή την αντιμετώπιση των ασθενών που εξυπηρετούνται από το Νοσοκομείο μας, 

αφετέρου καθιστά αδύνατη την αποδοχή διακομιδών από άλλα νησιά. Αξίζει να σημειωθεί 

ότι στο πρόσφατο παρελθόν, πολλές φορές μετακινήθηκαν αιφνιδιαστικά (με «εντέλλεσθε») 

γιατροί του Νοσοκομείου μας προς άλλες Μονάδες Υγείας (με απόφαση Διοικητή είτε του 

Νοσοκομείου ή της ΔΥΠΕ) για να καλύψουν «έκτακτες ανάγκες».  

 

Επίσης πολύ σημαντική για τη λειτουργία του Νοσοκομείου μας θεωρούμε την 

αποδυνάμωση της Καρδιολογικής Κλινικής και της Μονάδας Εμφραγμάτων αφού 

εγκρίθηκε η μετάθεση του ενός καρδιολόγου σε άλλο Νοσοκομείο, με αποτέλεσμα ο 

μοναδικός  καρδιολόγος που απέμεινε, να πρέπει να εφημερεύει καθημερινά για να 

καλύψει τα καρδιολογικά περιστατικά στα Επείγοντα, στην Καρδιολογική Κλινική, στη 
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Μονάδα Εμφραγμάτων, στον προεγχειρητικό έλεγχο ασθενών και στα Τακτικά Εξωτερικά 

Ιατρεία.  

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Τι απαντά στα όσα αναφέρουν οι εργαζόμενοι στο Γ.Ν. Σύρου; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες άμεσης ενίσχυσης του Νοσοκομείου με μόνιμο προσωπικό 

προτίθεται να λάβει; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




